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Abstract (en)
In a car radio or a combined apparatus with a car radio having an automatic station seeking circuit, a microprocessor-controlled warning tone device
which outputs a warning tone via the AF amplifier when the transmitting area identification signal for a desired traffic programme transmitter can no
longer be received and/or in the event of an unsuccessful search for a new traffic programme transmitter which is more suitable for reception, and a
controllable control element which opens the low end of the volume controller when the warning tone starts and causes an increase in the volume,
the microprocessor generates a constant-amplitude warning tone signal which is supplied to an integrating section preceding the controllable control
element. The integrating section generates a slowly increasing direct-voltage control signal from the warning tone signal and outputs this control
signal to the controllable control element. The controllable control element itself has a forward resistance which depends on the magnitude of the
control signal.

Abstract (de)
Bei einem Autoradio oder einer Gerätekombination mit Autoradio mit einer automatischen Sendersuchlaufschaltung, einer
mikroprozessorgesteuerten Warntoneinrichtung, die über den NF-Verstärker bei nicht mehr empfangbarer Sendebereichskennung für einen
gewünschten Verkehrsfunksender und/oder bei einem vergeblichen Suchlauf nach einem neuen, empfangswürdigeren Verkehrsfunksender
einen Warnton abgibt, sowie einem steuerbaren Stellglied, das beim Start des Warntons den Fußpunkt des Lautstärkestellers auftastet und eine
Anhebung der Lautstärke bewirkt, erzeugt der Mikroprozessor ein Warntonsignal konstanter Amplitude, das einem dem steuerbaren Stellglied
vorgeschalteten Integrierglied zugeführt ist. Das Integrierglied erzeugt aus dem Warntonsignal ein langsam ansteigendes Gleichspunnungs-
Steuersignal und gibt dieses an das steuerbare Stellglied ab. Das steuerbare Stellglied selbst weist einen von der Größe des Steuersignals
abhängigen Durchlaßwiderstand auf.
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